
Protokół Nr 6/2015 
z posiedzenia VI Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  22 czerwca  2015 roku 
 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 13.01. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z V posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy, w tym ocena przygotowania i 

zaawansowania realizacji  inwestycji na terenie gminy. 
6. Ocena stanu porządku publicznego i bezpieczeństwa publicznego. 
7. Informacja z wykorzystania środków unijnych w zakresie rolnictwa. 
8. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Obryte  za 2014 rok 
a) wystąpienie Wójta Gminy, 
b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym przez Wójta Gminy Obryte  sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za 2014 rok, 

c) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, 

d) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie w sprawie zaopiniowania wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Obryte  w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, 

e) dyskusja, stanowiska Komisji stałych  Rady Gminy na temat 
rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Obryte  za 2014 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Obryte absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok.                

      11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sposobu prowadzenia i formy 
            gospodarki komunalnej w zakresie dostawy wody i odprowadzenia ścieków  
            w gminie Obryte. 
       12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
             gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
       13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji  o wysokości opłaty 
             za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli  
             nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji o wysokości  
             opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków 
             komunikacji elektronicznej składanej przez właścicieli nieruchomości. 
      14.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
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            Pułtuskiego w 2015 r. 
      15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

      Gminy Obryte.   
16.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 
      2015 r. 

      17.  Podjęcie uchwały w sprawie powołania „Zespołu ds. opiniowania 
            kandydatów na ławników”. 
      18.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kontynuację członkostwa  
             Gminy Obryte w Stowarzyszeniu Zielone Mosty Narwi. 
      19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę 
            Obryte programu profilaktycznego pod nazwą „B&N – czyli B jak  
            BEZPIECZNY i N jak NIECHRONIONY” realizowanego w celu poprawy  
            bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu drogowego na obszarze 
            Mazowieckiego Garnizonu Policji. 

20.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
      21.  Wolne wnioski i informacje. 

22.   Zakończenie obrad. 

 
Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 

Otwarcia posiedzenia VI Sesji Rady Gminy dokonał Pan Rafał Jackowski   –  
Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 14, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 
Listy obecności radnych oraz  osób zaproszonych  stanowią załączniki do protokołu. 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
P.Wójt – chciałbym tylko poinformować , że w wolnych wnioskach będzie 
przedstawiony wniosek o przyznanie nagrody rocznej dla Pani Dyrektor Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Obrytem. 
Za przyjęciem porządku obrad  głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Porządek obrad  został przyjęty. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z  V posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG – protokół z V posiedzenia Sesji był wyłożony  do wglądu.  
Uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołu z  V  posiedzenia Sesji  głosowało 14 radnych(100% 
obecnych) . 
 
Protokół z V posiedzenia Sesji Rady Gminy został przyjęty . 
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Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Falba – na jakim etapie jest realizacja funduszu sołeckiego. 
P.Skoczylas – jak wygląda sprawa funduszu sołeckiego w Sokołowie. Czy są jakieś 
zmiany czy będzie tak jak było ustalone. 
P.Borczyński – ile radny poprzedniej kadencji – Pan Rutkowski – zbudował mostów 
w okresie bycia radnym. 
P.Kruszewska – w Ciółkowie k. Pana Chmielewskiego przepust się zawalił, trzeba go 
naprawić. 
P.Rychlicki – na rogu jak się jedzie do Pana Kucharczyka przerwał się asfalt. Jak 
byśmy robili inne drogi, to trzeba również i tam naprawić. 
P.Przygodzki – przed Panem K. Szajczykiem w Wielgolesiu zrobiła się wyrwa, trzeba 
naprawić. 
P.Linka – kiedy będzie skończony  rów k. Pani Elak. 
 
Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy ,w tym ocena przygotowania i 
zaawansowania realizacji  inwestycji na terenie gminy. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Wójt – przedstawię sprawozdanie od 30 marca do dnia dzisiejszego. 
19 kwietnia odbyła się msza katyńska w kościele parafialnym w Obrytem. 21 
kwietnia odbyła się debata policyjna w gimnazjum na temat bezpieczeństwa. Na 
początku maja obchodziliśmy Gminne Święto Strażaka w Obrytem, w którym 
uczestniczyło ponad 100 druhów. 
W dniu 2 czerwca było oficjalne otwarcie Sali gimnastycznej, zakończyliśmy 3-letnią 
inwestycję, w tym roku już wykonawcy zapłaciliśmy 450.000 zł. Czekamy na transzę 
z Ministerstwa w kwocie 900.000 zł. 15.000 zł doszło dodatkowo, ponieważ nie było 
ujęte w kosztorysie okablowanie do kamer i sygnalizacji. Po zakończeniu roku 
szkolnego razem z Panią Dyrektor ustalimy zasady i będziemy chcieli ją udostępnić 
w okresie wakacyjnym. Jest siłownia, boiska do piłki siatkowej, do kosza i 
chcielibyśmy to wykorzystać. 
Kwiecień, maj , czerwiec – to jest wiosna i czas  naprawy dróg żwirowych. Obecny 
rok jest korzystny, bo jest suchy. Na bieżąco staraliśmy się równać te drogi. 
Przystąpiliśmy do realizacji funduszu sołeckiego. Ogłosiliśmy przetarg na dostawę 
pospółki drogowej, było 7 ofert, najtańsza oferta to 19,68 zł za tonę brutto. Wygrała 
firma z Porządzia. Na 13 sołectw to wyszło 6880 ton żwiru. Na część wsi już 
rozwieźliśmy, obecnie wozimy na Sokołowo Włościańskie. Tu decyduje sołtys i Rada 
Sołecka. Ja staram się jak najmniej interweniować. Proszę sprawę funduszu 
uzgadniać z sołtysami. 10 kursów żwiru zostawiłem do swojej dyspozycji w 
rezerwie. Ogłosiliśmy przetarg na położenie kostki brukowej  (Obryte, Gródek 
Rządowy i Ciółkowo Rządowe). W Ciółkowie Nowym i w Bartodziejach w ramach 
funduszu zaplanowane jest ogrodzenie. Trzeba się zastanowić, jakie to ogrodzenie 
ma być czy z siatki czy z panelu. Zostaje rów w Sadykrzu i we Wielgolesiu oraz 
przystanek w Ciołkowie. To wszystko będziemy starali się zrealizować w tych 
najbliższych miesiącach.  
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Po dzisiejszej sesji może byśmy uzbierali trochę pieniędzy i chcemy ogłosić przetarg 
na drogę asfaltową przez wieś Tocznabiel o dł. 1580 m i szerokości 5 m. Zakładam, 
że to będzie dużo taniej niż w kosztorysie, bo inaczej będą problemy finansowe, 
możemy dać za wykonanie tej drogi ok. 500-550.000 zł. 
Złożyliśmy wniosek do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego na drogę z 
funduszu ochrony gruntów rolnych relacji Sokołowo Parcele-Ulaski-Ciółkowo. Cena 
z kosztorysu to 550.000 zł, tj. żwirowanie o grubości 25 cm , otrzymaliśmy 70.000 zł 
na to zadanie. Żeby otrzymać te środki musimy zrealizować całość zadania. 
Zobaczymy, co nam zostanie z drogi Tocznabiel i z innych paragrafów byśmy tych 
środków zgromadzili, to zrobimy sesję nadzwyczajną i przełożymy środki na tą 
drogę. Jak nie wykonamy, to środki musimy zwrócić. 
P.Osęka – sołtys wsi Sokołowo Włościańskie- cały żwir idzie na  przysiółki Sokołowa 
a na samą wieś nic nie zostanie. 
P.Wójt – na fundusz sołecki jest przeznaczone 243.000 zł, dlatego też w tym roku na 
dodatkowe remonty czy inwestycje już środków nie będzie. 
Godz.13.30 – radna Karczewska opuściła posiedzenie  Sesji. 
 
Ad.6. Ocena stanu porządku publicznego i bezpieczeństwa publicznego. 
 
P.Przew.RG –udzielił głosu następującym osobom: 
P.Sekretarz – Pan Komendant Powiatowy PSP w Pułtusku nie mógł być obecny na 
dzisiejszym posiedzeniu , za co bardzo przeprasza. Pan Wójt otrzymał pisemną 
informację o stanie bezpieczeństwa, ochrony przeciwpożarowej w gminie Obryte, nie 
będziemy jej odczytywać. Będzie ona stanowić załącznik do protokołu. 
Następnie P.Sekretarz streścił powyższą informację. 
P.Brzozowski – przedstawił sprawozdanie o stanie bezpieczeństwa i porządku 
publicznego na terenie gminy Obryte w 2014 roku oraz porównanie 5 miesięcy 2015 
roku do 5 miesięcy 2014 roku, które stanowi załącznik do protokołu. 
P.Sekretarz – odbyła się debata powiatowa w Komendzie Powiatowej Policji             
w Pułtusku z udziałem Komendanta Wojewódzkiego i Wojewody Mazowieckiego. 
Jednostka Komendy Powiatowej w Pułtusku na tle garnizonu mazowieckiego 
uzyskała bardzo wysokie oceny. 
P.Przew.RG – proszę o częstszą interwencją koło Wiejskiego Domu Kultury, 
ponieważ Siostry Miłosierdzia mieszkające obok skarżą się na zakłócanie spokoju     
w godzinach wieczornych. 
 
Ad.7. Informacja z wykorzystania środków unijnych w zakresie rolnictwa. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Wiceprzew.RG – odczytał Informację nadesłaną z Oddziału Powiatowego Agencji 
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Golądkowie, która stanowi załącznik do 
protokołu. 
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Ad.8. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Obryte  za 2014 rok. 

a) wystąpienie Wójta Gminy, 
b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie  w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym przez Wójta Gminy Obryte sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za 2014 rok , 

c) przedstawienie  wniosku Komisji Rewizyjnej  w sprawie  udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, 

d) przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie  w sprawie zaopiniowania wniosku 
Komisji  Rewizyjnej Rady Gminy Obryte w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Obryte , 

e) dyskusja, stanowiska Komisji stałych Rady Gminy  na temat 
rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 r. 

 
Ad. a.)  wystąpienie Wójta Gminy  
 
P. Przew. RG udzielił głosu Panu Wójtowi Gminy. 
P. Wójt – postaram się w skrócie omówić ten punkt, ponieważ na końcu roku 2014 
omawiałem wykonanie budżetu szczegółowo. Pragnę zaznaczyć, że to wszystko co 
mogliśmy wykonać, to był wynik czy też owoc tych działań, tych reorganizacji i 
reform , które podjęliśmy w latach 2011-2014. Te oszczędności zaczęły owocować w 
2014 roku. W 2014 roku wykonaliśmy: 
- remont budynku świetlicy wiejskiej w Gródku Rządowym za kwotę 106.947,27 zł. 
Dofinansowania dostaliśmy 41.958 zł. 
- remont budynku świetlicy wiejskiej w Ciółkowie Rządowym za kwotę 109.113,62 
zł, dofinansowania otrzymaliśmy 54.060 zł (zwrot nastąpił w 2015 roku), 
- budowa promu do przeprawy przez rzekę Narew do terenów rolnych w 
miejscowości Rowy za kwotę 39.920,41 zł. 
- przebudowa drogi gminnej dojazdowej do miejscowości Psary Nowiny za kwotę 
376.589,38 zł, 
- zakup i montaż 3 szt. przystanków w miejscowościach : Gostkowo, Kalinowo, 
Sokołowo Włościańskie za kwotę 13.013,95 zł. 
- budowa chodnika z kostki brukowej przy drodze gminnej w Zambskach 
Kościelnych za kwotę 69.240,17 zł. 
- urządzenie placu zabaw dla dzieci z ogrodzeniem w miejscowości Obryte za kwotę 
56.038,91 zł, w tym dofinansowania otrzymaliśmy 24.528,48 zł. 
- rozbudowa parkingu przed budynkiem Urzędu Gminy za kwotę 6.381,76 zł 
- zakup sprzętu ratowniczego dla jednostki OSP w Obrytem za kwotę 9.500 zł i 
jeszcze dostaliśmy dofinansowania 20.000 zł , jest to sprzęt hydrauliczny w razie 
wypadków drogowych, żeby jak najszybciej udzielić pomocy poszkodowanym. 
- remont oświetlenia ulicznego w miejscowości Zambski Kościelne za kwotę 7.995,00 
zł. 
- remont oświetlenia ulicznego w miejscowości Ciółkowo Małe za kwotę 7.872,00 zł. 
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- największe zadanie- budowa Sali gimnastycznej przy ZPO w Obrytem , w 2014 
roku poszło na to zadanie 1.385.302,16 zł, z czego 300.000 zł ze środków Funduszu 
Rozwoju Kultury Fizycznej. 
Zadłużenie na koniec roku wynosiło 4.890.000 zł. Oprócz wykonanych inwestycji 
jeszcze remontowaliśmy drogi żwirowe, udrażnialiśmy rowy, woziliśmy piasek na 
drogi. Poza tym organizacja wszystkich uroczystości, które się odbywały w ciągu 
ubiegłego roku. Gmina była inicjatorem tych uroczystości ,a mianowicie : dożynki 
gminne , uroczystości upamiętniające w Zambskach Kościelnych, uroczystości 
powstania styczniowego w Sokołowie Włościańskim, msza katyńska i msza 
niepodległościowa. 
 
Ad. b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie     w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez 
Wójta Gminy Obryte sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2014 r. 
 
P. Przew. RG odczytał uchwałę Nr Ci.106.2015 Składu Orzekającego RIO                             
w Warszawie z dnia 16 kwietnia 2015 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym 
przez Wójta Gminy Obryte sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2014  rok, która 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. c) przedstawienie  wniosku Komisji Rewizyjnej  w sprawie  udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, 
 
P. Przewodniczący RG udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. 
P. Przew. Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Obryte , który stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Ad. d) przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie  w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji  
Rewizyjnej Rady Gminy Obryte w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
Obryte , 
 
P. Przew. RG odczytał uchwałę Nr Ci.186.2015 Składu Orzekającego RIO                           
w Warszawie z dnia 25 maja 2015 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Obryte z dnia 18 maja 2015 r. w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Obryte, która stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. e) dyskusja, stanowiska komisji stałych  Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 r. 
 
P. Przew. RG – Proszę Przewodniczących komisji o przedstawienie zajętych 
stanowisk. 
P. Mroczkowski  – Komisja Oświaty jest za pozytywnym rozpatrzeniem 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy  za 2014 rok. 
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P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za pozytywnym rozpatrzeniem 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy  za 2014 rok. 
P. Rychlicki   – Komisja ds. Rolnictwa  jest za pozytywnym rozpatrzeniem 
sprawozdania. 
P.Deptuła – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za pozytywnym rozpatrzeniem 
sprawozdania. 
 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
 
Ad.9.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Obryte za 2014 rok. 
 
Przew. RG  odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, głosów przeciw nie było, 3 radnych 
wstrzymało się od głosu (1 osoba nieobecna w chwili głosowania). 
 
Uchwała Nr VI/37/2015 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Obryte za 2014 rok została podjęta. 

 
Ad.10.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Obryte 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok . 
 
P. Przew. RG – proszę Przewodniczących komisji o przedstawienie opinii w tej 
sprawie. 
P. Mroczkowski  – Komisja Oświaty jest za udzieleniem absolutorium Wójtowi 
Gminy Obryte z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok. 
P. Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy 
Obryte  
P. Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa  jest  za udzieleniem absolutorium Wójtowi 
Gminy Obryte. 
P. Deptuła – Komisja Budżetowo-Gospodarcza  jest za udzieleniem absolutorium 
Wójtowi Gminy Obryte. 
Pytań ani uwagnie zgłoszono. 
P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 1 radny był przeciw, 2 radnych 
wstrzymało się od głosu (1 osoba nieobecna w chwili głosowania). 
 
Uchwała Nr VI/38/2015 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Obryte  
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok została podjęta. 
 
 
P. Wójt  –  Szanowni Państwo, dziękuję radnym  za udzielenie absolutorium . Dla 
mnie to jest wyraz tego, że zmiany zachodzące w tej gminie są dobre. Dziękuję 
wszystkim pracownikom Urzędu Gminy, kierownikom jednostek organizacyjnych: 
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pani Dyrektor ZPO , pani Dyrektor Gimnazjum, Pani Kierownik Ośrodka Pomocy 
Społecznej oraz Pani Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej. Dziękuję również 
sołtysom za tą dobrą współpracę i za zrozumienie. Dziękuję kancelarii prawnej za 
obsługę, straży , policji, księżom, z którymi na co dzień współpracuję. Wydaje mi się,  
że nasza współpraca jest na dobrej drodze. Z tego miejsca dziękuję Pani Skarbnik 
Panu Sekretarzowi za prowadzenie administracyjne Urzędu, wszystkim 
mieszkańcom gminy dziękuję za wszystko. Gmina jest naszą małą ojczyzną. To co 
robimy ma służyć wszystkim mieszkańcom.  
Dziękuję Przewodniczącemu obecnemu i poprzedniemu za współpracę. Serdecznie 
wszystkim dziękuję. 
P.Borczyński – dzisiejsze absolutorium to jest drobnostka, Pan już uzyskał 
absolutorium 30 listopada 2014 roku w dniu wyborów. 
P.Przew.RG – gratulujemy Panie Wójcie, oby tak dalej Pan sprawował swoją funkcję. 
 
Godz. 14.24 – Przewodniczący Rady Gminy zarządził 10-minutową przerwę. 
Godz. 14.36 – Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady sesji. 
 
Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sposobu prowadzenia i formy 
gospodarki komunalnej w zakresie dostawy wody i odprowadzenia ścieków  
w gminie Obryte. 
       
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – forma prowadzenia gospodarki wodno-ściekowej pozostaje ta sama, tylko 
musi być podjęta taka uchwała, w której zleca się prowadzenie całej tej gospodarki 
wodno-ściekowej Referatowi Rolnictwa, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej. 
Mamy kontrolę z RIO a wyszło to w trakcie kontroli, więc chcemy tą 
nieprawidłowość usunąć. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Deptuła – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych , głosów przeciw i wstrzymujących nie 
było (2 osoby nieobecne w chwili głosowania). 
 
Uchwała Nr VI/39/2015 w sprawie wyboru sposobu prowadzenia i formy 
gospodarki komunalnej w zakresie dostawy wody i odprowadzenia ścieków  
w gminie Obryte została podjęta. 
 
Ad.12. . Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
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P.Wójt – do końca czerwca tego roku obowiązuje nas umowa dwuletnia z MPK 
Ostrołęka, dlatego musieliśmy ogłosić przetarg na odbiór śmieci. Odbyły się trzy 
przetargi. Popełniliśmy na początku błąd, bo chcieliśmy wziąć cmentarze , ale 
okazało się że samych cmentarzy nie można wziąć. Albo same nieruchomości 
zamieszkałe albo wszystkie trzeba wziąć do gospodarki odpadami. W trzecim 
przetargu – forma opłaty zostaje taka sama od gospodarstwa domowego i kwota po 
przetargu wynosi 24.774 zł a do tej pory było 18.900 zł. Na terenie gminy jest 1057 
gospodarstw domowych ,dlatego też proponujemy następujące stawki za odpady : 
- mieszane 29 zł od gospodarstwa domowego, było 24 zł 
- segregowane 20 zł od gospodarstwa domowego, było 17 zł 
Natomiast osoby samotnie gospodarujące 50% powyższych stawek czyli 14,50 zł i 10 
zł. W innych gminach jest podobnie jak u nas. Nie chcemy dokładać do gospodarki 
odpadami i nie chcemy też zyskać. Za 2 lata zaległości za odpady mamy ok. 16.000 
zł. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały i stawkami 
zaproponowanymi przez Pana Wójta. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Deptuła– Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem  uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  (1 osoba nieobecna). 
 
Uchwała Nr VI/40/2015  w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty została 
podjęta. 
 
Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji  o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli  
nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji o wysokości  
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej składanej przez właścicieli nieruchomości. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – sama deklaracja niewiele się zmienia. Stawka się zmieniła, więc trzeba 
deklarację uaktualnić. Jeżeli chodzi o formę elektroniczną – taki jest wymóg 
ustawowy, ma ona ok. 40 stron i przetworzona jest w języku informatycznym. 
P.Podpora – jeżeli ktoś nie zmienia sposobu oddawania śmieci, to musi składać nową 
deklarację. 
P.Wójt – nie musi, zostaje ta co była złożona. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Deptuła – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały 
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P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (1 osoba nieobecna). 
 
Uchwała Nr VI/41/2015  w sprawie w sprawie określenia wzoru deklaracji  o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej składanej przez właścicieli nieruchomości została podjęta. 
 
Ad.14.. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Pułtuskiego w 2015 r. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – zapis § 1 i 2 będzie trochę zmieniony, radni za chwilę dostaną nową wersję 
tej uchwały. Pani Stella Niedzielska ze Starostwa Powiatowego zwróciła się gminy 
Obryte o dofinansowanie zadań dotyczących wznowienia, ustalenia granic 
nieruchomości w miejscowości Gostkowo. Odraczaliśmy trochę ten temat, ale już 
teraz pasowałoby to zadanie dofinansować. Chodzi o kwotę 25.000 zł. Trochę tego 
podatku  po tej modernizacji jest więcej, szczególnie u działkowiczów. 
Pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za  podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały . 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Deptuła – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (1 osoba nieobecna). 
 
Uchwała Nr VI/42/2015 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Pułtuskiego w 2015 r.  została podjęta. 
 
Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  
Gminy Obryte.   
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Skarbnik – uchwała była omawiana na komisjach, jest odzwierciedleniem zmian    
w Uchwale Budżetowej. W związku z wprowadzonymi zmianami , zmianie uległ 
wynik budżet, który stanowi deficyt w kwocie 449.999,74 zł , który planuje się 
pokryć wolnymi środkami. Jeżeli są pytania do uchwały, to proszę bardzo zadawać. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
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P.Deptuła – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie uchwały. 
P.Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (1 osoba nieobecna). 
 
Uchwała Nr VI/43/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  
Gminy Obryte  została podjęta. 
 
Ad.16.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 
2015 r.  
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – od posiedzeń komisji nic się nie zmieniło w uchwale budżetowej. Po 
stronie dochodów wprowadzono dotację z WFOŚiGW na dofinansowanie zadania 
pn. „unieszkodliwianie azbestu z terenu gminy Obryte V etap w kwocie 17.934 zł a 
po stronie dochodów majątkowych wprowadzono dotację ze środków związanych z 
wyłączeniem z produkcji gruntów rolnych na realizację zadania pn. „Przebudowa 
drogi gminnej Ciółkowo Rządowe-Ulaski-Sokołowo Parcele” w kwocie 70.000 zł. Po 
stronie dochodów i wydatków dostosowano plan do wykonania i zwiększono po 
obu stronach dochody z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 
kwocie 37.000 zł. Zaplanowano pomoc finansową dla powiatu pułtuskiego, 
zwiększono plan wydatków na bieżące utrzymanie dróg gminnych o kwotę 25.000 
zł. W zakresie wydatków majątkowych , o czym wspominał Pan Wójt ,zwiększono 
plan wydatków na Przebudowę drogi gminnej dojazdowej w miejscowości 
Tocznabiel  do kwoty 869.000 zł oraz na Przebudowę drogi gminnej Ciółkowo 
Rządowe-Ulaski_Sokołowo Parcele do kwoty 140.000 zł. Żeby te oszczędności 
pozyskać na chwilę obecną zrezygnowano z budowy chodnika z kostki brukowej    
w miejscowości Obryte, na którą przeznaczone było 60.000 zł oraz z modernizacji 
kotłowni w ZPO w Obrytem , na którą przeznaczone było 77.500 zł. Pozostawiono 
tylko kwotę 2.500 zł, która obejmuje koszty wykonania projektu. To są najważniejsze 
zmiany w uchwale Budżetowej na 2015 rok. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Deptuła – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie uchwały. 
P.Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych (1 osoba nieobecna). 
 
Uchwała Nr VI/44/2015 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 
2015 r. została podjęta.  
 
Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie powołania „Zespołu ds. opiniowania 
kandydatów na ławników”. 
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P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Sekretarz – Prezes Sądu w Ostrołęce zwrócił się do przewodniczącego rady Gminy 
Obryte o zamieszczenie takiej informacji dot. naboru kandydatów na ławników 
sądowych na kadencję 2016-2019. przewodniczący sporządził taką  informację i 
została dostarczona do sołtysów z terenu naszej gminy, została zamieszczona na 
stronie internetowej naszej gminy oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy w 
Obrytem. Zgłoszenia kandydatów na ławników będą przyjmowane do 30 czerwca 
b.r. Aby zostały te zgłoszenia zweryfikowane, proponuje się powołać zespół ds. 
opiniowania kandydatów na ławników w składzie : Mirosław Barszcz -
przewodniczący oraz Pan Krzysztof Oleksa – radny i Pan Marek  Tomaszewski – 
Sędzia Sądu Rejonowego w Pułtusku jako członkowie zespołu. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za proponowanym składem. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za proponowanym składem zespołu. 
P.Rychlicki– Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Deptuła  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (1 osoba nieobecna). 
 

Uchwała Nr VI/45/2015  w sprawie powołania „Zespołu ds. opiniowania 
kandydatów na ławników” została podjęta. 
 
Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kontynuację członkostwa  
Gminy Obryte w Stowarzyszeniu Zielone Mosty Narwi. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wojt – wchodzi nowy program rozwoju obszarów wiejskich na lata 2014-2020. W 
ramach tego programu działa lokalna grupa działania Zielone Mosty Narwi z 
siedzibą w Pokrzywnicy. Prezes tego Stowarzyszenia zwrócił się z prośbą , żeby 
podjąć uchwałę o zgodzie na kontynuację członkostwa gminy Obryte w tym 
Stowarzyszeniu. Nic nas to nie kosztuje. Na przykładzie 4 poprzednich lat, mogę 
powiedzieć, że złożyliśmy 9 wniosków o dofinansowanie i wszystkie były 
zaopiniowane pozytywnie. Próbowano rozbić tą grupę, w której jest 7 jednostek 
powiatu pułtuskiego , gmina Pomiechówek i gmina Nasielsk. Burmistrz próbował to 
rozbić na dwie grupy, ale wszyscy zdecydowali, że zostaje tak jak było. Ma być to 
ostatni program pomocowy dla samorządów. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie  omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Deptuła– Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (1 osoba nieobecna). 
 

Uchwała Nr VI/46/2015  w  sprawie wyrażenia zgody na kontynuację członkostwa  
Gminy Obryte w Stowarzyszeniu Zielone Mosty Narwi została podjęta. 
 
 
Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę 
Obryte programu profilaktycznego pod nazwą „B&N – czyli B jak  
BEZPIECZNY i N jak NIECHRONIONY” realizowanego w celu poprawy  
bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu drogowego na obszarze 
Mazowieckiego Garnizonu Policji. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Sekretarz – Komendant Powiatowy Policji w Pułtusku zwrócił się do Wójta o 
wyrażenie zgody na przyjęcie tego programu profilaktycznego , który ma poprawić 
bezpieczeństwo w ruchu drogowym . Pan Wójt przedłożył radnym taki program do 
zapoznania się i proponuje, aby koordynatorem Programu został pan Sebastian 
Mroczkowski. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Deptuła – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (1 osoba nieobecna). 
 
Uchwała Nr VI/47/2015 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę 
Obryte programu profilaktycznego pod nazwą „B&N – czyli B jak  
BEZPIECZNY i N jak NIECHRONIONY” realizowanego w celu poprawy  
bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu drogowego na obszarze 
Mazowieckiego Garnizonu Policji została podjęta. 
 
Ad.20.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt- ad. zapytania P.Falby )fundusz sołecki realizowany w miejscowości 
Sadykierz i Płusy : wieś Płusy – to przywóz żwiru oraz przepust za kwotę 6.600 zł, 
natomiast wieś Sadykierz – rów ma być kopany, tak było ustalone na zebraniu. 
Przynajmniej na pewnym odcinku będziemy chcieli ten rów udrożnić i utwardzić 
faszyną lub czymś innym. 
Ad.zapytania Pana Skoczylasa) – wieś Sokołowo Włościańskie, już wyjaśniałem, 
sami musicie dojść do porozumienia, nie chciałbym się wtrącać w wasze sprawy. 
Jutro podjadę do Sokołowa i zobaczymy. 
P.Skoczylas – jest duży nasyp k. cmentarza, trzeba to rozsypać, ponieważ jest 
niebezpiecznie. 
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Ad.zapytania Pana Borczyńskiego) – Pan Rutkowski był radnym , w tym okresie ja 
również byłem radnym i nie pamiętam, żeby jakieś mostki były budowane. Radny 
Borczyński mostek w Psarach wybudował. Nie ma co reagować na takie informacje. 
Ad.zapytania Pani Kruszewskiej ) kręgi do przepustów mogę dołożyć, jak jest taka 
potrzeba. 
Ad.zapytania Pana Rychlickiego ) jeżeli chodzi o asfalt- jutro będzie i będziemy te 
dziury w asfalcie poprawić. 
Jeżeli chodzi o Zambski – jak jeździliście nad Narew, było wysypisko zaraz za wsią. 
Była interwencja wczasowicza w tej sprawie, więc dokonaliśmy wizji lokalnej, 
wycięliśmy wszystkie krzaki, śmieci uprzątnęliśmy . Jeszcze trzeba tam zasypać to 
miejsce. Nie mam materiału w tej chwili, potrzeba kilka samochodów. 
P.Linka – sołtys wsi Zambski Kościelne- ile żwiru jest na drogę w Zambskach. 
P.Wojt – 29 kursów tj. 769 ton. 
 
Ad.21.Wolne wnioski i informacje. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Sekretarz – 15 czerwca odbyło się posiedzenie Rady Powiatu w Pułtusku, na 
którym omawiane były sprawy związane ze szpitalem. Referował pan dr Gajda, jest 
już podpisana umowa między szpitalem a Panem Gajdą. Poprosiłem Dyrektora 
Zarządu Dróg Powiatowych , żeby uprzątnął drogi i powykaszał w miejscach, gdzie 
będzie szedł obraz Matki Bożej . Pan Wójt otrzymał taką informację, że to jest  już 
załatwione a dzisiaj jeszcze mają uprzątać. Chcę podziękować mieszkańcom Gródka 
i Panu sołtysowi Dawickiemu za pomoc. Ponadto chcę powiedzieć, że dalsze prace 
remontowo-naprawcze dróg powiatowych będą kontynuowane po zakończeniu 
peregrynacji obrazu Matki Bożej na terenie naszej gminy. 
P.Borczyński – w czwartek będzie szedł obraz w kierunku Sokołowa a tam jest 
pozrywany asfalt, proszę żeby do godz. 16.00 było to zrobione. 
P.Wójt – musimy rozpatrzyć wniosek o przyznanie nagrody rocznej za 2014 rok dla 
Pani Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Obrytem. Pozostali pracownicy 
gminy mają trzynastki wypłacane z mocy ustawy do końca marca każdego rok za 
rok poprzedni, natomiast Pani Dyrektor może otrzymać taką nagrodę roczną na 
wniosek Rady Gminy. To jest kwota 3.618 zł brutto. Pani Dyrektor wywiązuje się 
bardzo sumiennie ze swoich obowiązków. Oprócz zadań statutowych , prowadzi 
zajęcia z dziećmi i młodzieżą, organizuje konkursy. Żeby mogła otrzymać taką 
nagrodę, Radni  muszą przegłosować wniosek. 
Za wnioskiem o  przyznanie nagrody rocznej dla Pani Dyrektor Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Obrytem w kwocie 3.618 zł głosowało 13 radnych (1 osoba nieobecna). 
 
P.Podpora – czy  znak ustąp pierwszeństwa , co stoi w Zambskach na skrzyżowaniu 
to jest własnością gminy, bo trzeba albo go zdjąć albo wymienić. 
P.Wójt – Pan Dyga się zajmie tym tematem. W tym roku wypadło 25-lecie 
Samorządu Terytorialnego, miało być pod koniec czerwca to Święto organizowane, 
ale postanowiliśmy je przełożyć na koniec września-początek października ze 
względu na peregrynację obrazu Matki Bożej oraz zakończenie roku szkolnego, które 
zbiegły się w tym samym czasie. 
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Następnie P.Wojt odczytał pismo Pułtuskiego WOPR , które stanowi załącznik do 
protokołu. 
P.Wójt – chodzi tu o przeprowadzenie badań na obszarach wodnych, musimy się 
zastanowić nad tym. Ponadto w jednym miesiącu letnim Pułtuskie WOPR ma 
uruchomić ratowników w Zambskach  za kwotę ok. 4000 zł miesięcznie. Informuję 
radnych o tym, bo z tą sprawą będą związane środki finansowe. 
W najbliższą niedzielę o godz. 16.00 zapraszam wszystkich państwa do Zambski 
Kościelnych na Wianki 2015.  
 
Ad.22. Zakończenie obrad. 
 

Godz. 15.31 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  VI  Sesji 
Rady Gminy Obryte. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/ 
         

Przewodniczący Rady Gminy 
 
                          /Rafał Jackowski / 


